
 

 
 
Interpellation till ordförande i Kommunstyrelsen, Värmdö kommun 2017-01-25 
 
 

Vad händer med ombyggnationen av 
Porslinsfabriken? 
 
 
På fullmäktige i november ställde vi en interpellation rörande kulturhuset Porslinsfabrikens 
ombyggnation då det framkommit att bygget drabbats av förseningar och fördyrningar då 
tidigare okända problem med taket blivit kända. Till decemberfullmäktige fick vi svar av 
tidigare KSO att projektet enbart skulle bli 1-2 månader försenat och att det då inte fanns skäl 
att justera budgeten på 175 miljoner.  
 
 
Nu två månader senare har vi inte sett några tecken på att arbetet kommer komma igång igen i 
närtid. Därför vill vi fråga dig 
 
 
 

1. Hur stor försening räknar man med?  
 

2. Hur mycket beräknas ombyggnationen, inklusive åtgärder på taket, att kosta? 
 
Den socialdemokratiska gruppen 
Genom 
 
Mikael Lindström 
Ann Kristin Särnbrink 
Karin Aaseby 
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